
Referat Årsmøte i Skaarlia Amfi Velforening 

14.03.2024 
Sted: Skaarlia Barnehage, Skaret Terrasse 1 

Tilstede: Styrets 5 medlemmer, 5 beboere 

• Årsberetning 
- Årsberetningen viser at vi har lite å gå på skulle det komme 

uforutsatte utgifter. Rapporten etter lekeplasskontrollen er 
forestående, og det kommer utgifter i forbindelse med dette. I 
tillegg øker prisene generelt, også hos gartnertjenesten. 

• Grunnlaget for økning i kontingent 
- Med utgangspunkt i årsberetningen blir det enstemmig vedtatt å 

øke medlemskontingenten til 2200,- per år, gjeldende fra 2025.  
• Rapport fra lekeplasskontroll dersom den fremlegges før årsmøtet 

- Rapport er ikke ferdigstilt.  
• Legge ned nettsiden  

- Det er ikke ønskelig å legge ned nettsiden, men heller rydde opp i 
den og knytte den mer sammen med facebooksiden. Nettsiden gir 
en utgift på ca 1200-1400 per år.  

• Endre vedtekter vedrørende innkalling til årsmøte, styret ønsker at 
informasjon skal gis på Facebook og på informasjonstavlen i 
Kleivabergsbakken.  
- Det blir presisert at mange beboere ikke er på Facebook, så å 

bruke dette som informasjonskanal vil være ugunstig. Målet er å 
nå ut til alle samtidig, og den beste måten å få det til på er å ha en 
mailingliste. Styret samarbeider med regnskapsfører for å få en 
oversikt, og det vil komme informasjon om dette i postkassene til 
alle beboere.  

- Å sende ut faktura i papirformat er kostbart, så hvis vi får til en 
ordning med mailingliste vil dette være den fremtidige 
kommunikasjonsformen. 

• Bruksrettsavtale mellom velforeningen og beboere rundt fellesareal 
mellom Litagoveien og Dagrosveien 
- En særegen avtale mellom velforeningen og beboere i Litagoveien 

og Dagrosveien er klar. Denne skal signeres av de beboerne det 
gjelder. 



• Dugnad settes til onsdag 17.04. kl. 17.00 og lørdag 20.04. kl. 11.00. 
Det blir som vanlig bestilt inn to kontainere 
- Oppgaver til dugnaden vil bli bestemt på neste styremøte. 

• Styret: Eirik Bauge, Christer Olsen, Renate Fagerbakk og Jorunn 
Pollestad fortsetter i styret. Tuva Gramstad trer ut av styret og vi 
trenger derfor et nytt styremedlem/styreleder.  
- Tuva takker for sine syv år som styremedlem. Anne Lillegraven 

meldte sin interesse for å overta som styreleder, og ble klappet 
inn. Velkommen! 

• Innmeldte saker 
- Kleivabergsbakken: beplantning i «bjørkealléen». Det er ønskelig å 

plante en blanding av gress og blomster her. Dette vil bli en 
oppgave på dugnaden i april. 

 

 


